



برغرايززر

نتائج اجتماع الجمعية العامة الغير عادية (الاجتماع الأول)  
The results of the Extraordinary General Assembly (1<sup>st</sup> Meeting)

General Assembly Meeting Items	بنود اجتماع الجمعية العامة	
Approving on amending the remuneration policy of the members of the Board of Directors, members of its committees and the executive management.	الموافقة على تعديل سياسة مكافآت أعضاء مجلس الإدارة وأعضاء اللجان المنبثقة عنه والإدارة التنفيذية.	1
Approving on the amendment of the Remuneration and Nomination Committee's Bylaws.	الموافقة على تعديل لائحة عمل لجنة المكافآت والترشيحات.	2
Approving on the amendment of Article Twelve in the company's Bylaws related to (company management).	الموافقة على تعديل المادة الثانية عشر من نظام الشركة الأساس للشركة المتعلقة بـ (إدارة الشركة).	3
Approving on the amendment of Article Nineteen of the Company's Bylaws, related to (Board Meeting and Resolutions)	الموافقة على تعديل المادة التاسعة عشرة من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بـ (اجتماع المجلس وقراراته).	4
Approving on adding an article to the company's Bylaws No. thirty-three related to (distribution of Dividends).	الموافقة على إضافة مادة في نظام الشركة الأساس رقم ثلاثة وثلاثون تتعلق بـ (توزيع الارباح).	5
Approving on the election of the members of the Board of Directors from among the candidates for the next term starting on July 7, 2024 and its four-year term, ending on July 6, 2028. • Mr. Mohammed bin Ali Al-Ruwaigh. • Mr. Sami bin Mohammed Al-Obaid. • Mr. Mohammed bin Hassan Al-Shuhail. • Mr. Ziad bin Abdul Latif Al-Barrak • Mr. James Christopher Hartenstein	الموافقة على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة من بين المرشحين للدورة القادمة التي تبدأ من تاريخ 7 يوليو 2024 م ومدتها أربع سنوات حيث تنتهي بتاريخ 6 يوليو 2028 م الآتي بيانهم: • الأستاذ/ محمد بن علي الرويع. • الأستاذ/ سامي بن محمد العبيد. • الأستاذ/ محمد بن حسن الشهيل. • الأستاذ/ زياد بن عبد اللطيف البراك. • الأستاذ/ جيمس كريستوفر هارتنشتاين	6